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Datum: 2023-12-11 

FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

 

Fråga till kommunalråd Tomas Selin (C) om 
Migrationsverkets projekt om återvandring 

Enligt en enkät från CLDD är antalet utlänningar som vill återvandra till 
sina forna hemlämnder större än man tidigare trott. Av 500 svarande uppgav 
närmare 40 procent att de vill återvända till sina hemländer, antingen på 
direkten eller inom en snar framtid. Skälet till att få flyttar tillbaka beror 
främst på låg ersättning och bristande information. 

Från regeringens sida har det tillsatts en utredning som ska undersöka hur 
ekonomiska incitament och praktisk stöttning ska kunna stärkas under och 
efter en återvandringsprocess. Migrationsverket har även fått i uppdrag att 
utföra informationsinsatser kring återvandring och de stöds som erbjuds. 
Inom det arbetet har Migrationsverket riktat sig till kommunerna, där 
intresset har varit svalt. Huddinge har hittils inte visat intresse att delta i 
samverkansprojektet. 

Det kan finnas skäl till att en kommun inte väljer att delta, ett sådant skäl 
kan vara att det finns få i kommunen som uppger intresse av att återvända. 
Mig veterligen har Huddinge inte genomfört någon sådan undersökning. 

I sammanhanget är det viktigt att lyfta fram att regeringens arbete syftar till 
frivillig återvandring. Det vill säga åtgärder som omfattar personer som 
kommit hit, men av någon anledning känner att Sverige inte är det bästa 
landet att bygga sin framtid på. Det kan vara att man flytt krig eller förtryck 
där skälet att man flydde inte längre finns. Det kan vara att att man hade en 
annan bild av Sverige innan man kom hit. Det handlar om personer som vill 
återvända, inte en tvångsåtgärd. 

Fråga 
Vad är skälet till att Huddinge har valt att ställa sig utanför 
samverkansprojektet med Migrationsverket om frivillig återvandring? 

 

 

 

Felix Byström 

Sverigedemokraterna
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